
WRZ.0012.1.4.2024 

Protokół nr 4/2024 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Wodzisławskiego 

w dniu 25 listopada 2024 roku 

 

W dniu 25 listopada 2024 roku o godz. 15.30 w  sali narad Starostwa Powiatowego w 
Wodzisławiu Śląskim przy ulicy Bogumińskiej 2, odbyło się posiedzenie Komisji 
Rewizyjnej Rady Powiatu Wodzisławskiego. 

Porządek obrad 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Informacja dotycząca wykonania budżetu Powiatu Wodzisławskiego za III 
kwartały 2024 roku. 

4. Przedstawienie oraz wydanie opinii do projektu budżetu Powiatu 
Wodzisławskiego na 2025 rok. 

5. Przedstawienie oraz wydanie opinii do Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 
2025 – 2041. 

6. Sprawy bieżące. 

7. Wolne głosy i wnioski. 

8. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

9. Zakończenie posiedzenia Komisji. 
 

Ad. 1  

Przewodnicząca Komisji Pani Czesława Somerlik powitała wszystkich obecnych, 
otworzyła posiedzenie Komisji i na podstawie listy obecności stwierdziła wymagane 
quorum. 

W posiedzeniu udział wzięli następujący członkowie Komisji:  

1. Czesława Somerlik – Przewodnicząca Komisji,  

2. Mateusz Jamioła – Wiceprzewodniczący Komisji,  

3. Mirosław Andreczko,  

4. Stefania Rodak, 
5. Marek Rybarz, 

6. Ryszard Zalewski.  



Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  

Ponadto w posiedzeniu Komisji uczestniczyła Pani Katarzyna Froncek Zastępca 
Skarbnika Powiatu. 
 

Ad. 2  

Komisja w głosowaniu jednogłośnie przyjęła zaproponowany porządek i przystąpiła do 
jego realizacji. 

 
Ad.3 

Zastępca Skarbnika Powiatu Pani Katarzyna Froncek przedstawiła informację dotyczącą 
wykonania budżetu Powiatu Wodzisławskiego na koniec III kwartału 2024 roku. Ww. 
informacja stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 
Przewodnicząca Komisji Pani Czesława Somerlik zapytała czy można oszacować jaki 
będzie wynik budżetu na koniec roku? Ponadto zapytała o spłatę pożyczek udzielonych 
z budżetu Powiatu, czy są realizowane zgodnie z umowami? 
Zastępca Skarbnika Powiatu Pani Katarzyna Froncek poinformowała, iż na dzień 
dzisiejszy nie można tego oszacować, a spłata pożyczek jest realizowana zgodnie z 
umowami. 

Przewodnicząca Komisji Pani Czesława Somerlik zapytała o sprawozdanie o nadwyżce i 
deficycie jednostek samorządu - RBMDS gdzie wykonanie jest 17 mln. zł. 
Zastępca Skarbnika Powiatu Pani Katarzyna Froncek poinformowała, iż to jest właśnie 
ta lokata. 
Radny Pan Ryszard Zalewski zapytał czy jesteśmy w stanie zaprognozować jaka w tym 
roku może być ta luka oświatowa oraz czy podwyżki w oświacie zwiększyły tę lukę? 
Zastępca Skarbnika Powiatu Pani Katarzyna Froncek poinformowała, iż w roku 
bieżącym lukę oświatową już realizujemy i na koniec roku to około 5 mln. zł. i dotyczy 
wydatków bieżących. Dodała, iż po zakończeniu roku budżetowego są wykonywane 
analizy ale wszystkich dochodów w oświacie. Zasugerowała, iż wszystko zależy czy 
otrzymamy środki na te podwyżki, czy też nie jeśli chodzi o potrzeby oświatowe. 
Wiceprzewodniczący Komisji Pan Mateusz Jamioła zapytał o wydatki majątkowe i 
bardzo dużą różnicę rok do roku. 
Zastępca Skarbnika Powiatu Pani Katarzyna Froncek powiedział, iż wynika to głównie z 
terminów realizacji tych zadań. 
 

Komisja zapoznała się z ww. informacją. 
 



Ad. 4 
Zastępca Skarbnika Powiatu Pani Katarzyna Froncek przedstawiła projekt budżetu 
Powiatu na 2025 rok. Ww. projekt stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
Radny Pan Ryszard Zalewski zapytał czy coś się zmieniło bo udział w podatku 2% 
powiat, a gmina 3,5 razy więcej. 
Zastępca Skarbnika Powiatu Pani Katarzyna Froncek poinformowała, iż zawsze te 
różnice były. 
Radny Pan Ryszard Zalewski zapytał o lukę oświatową na 2025 rok, jak to liczyć? 
Zastępca Skarbnika Powiatu Pani Katarzyna Froncek poinformowała, iż potrzeby 
oświatowe są obliczane zgodnie z tymi samymi wskaźnikami, które były do tej pory. 
 
Komisja w głosowaniu wydała opinię pozytywną do projektu budżetu na 2025 rok. 
 
Ad. 5 
Zastępca Skarbnika Powiatu Pani Katarzyna Froncek przedstawiła projekt Wieloletnią 
Prognozę Finansową na lata 2025 - 2041. Ww. projekt stanowi załącznik nr 5 do 
protokołu. 
 
Komisja w głosowaniu wydała opinię pozytywną do projektu Wieloletniej Prognozy 
Finansowej na lata 2025 - 2041. 
 

Ad. 6 
Członkowie Komisji ustalili, iż następne posiedzenie odbędzie się w dniu 16 grudnia 
2024 roku godz. 15.30. 
 

Ad.7 

Nie odnotowano.  

 
Ad.8 

Protokół z poprzedniego posiedzenia został przyjęty w głosowaniu jednogłośnie.  
 
Ad.9 

Przewodnicząca Komisji Pani Czesława Somerlik zakończył posiedzenie Komisji.  
 

Protokołowała:              Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej       

Małgorzata Jezusek - Chodura             Czesława Somerlik 


